

SDHXCS Enrichment Classes (才艺课)

Subject (科目):	Art		
Course Name (课程名称):	HuaXia Mini Theater (华夏小剧场) 公众号链接		
Teacher Name (教师姓名)	Zhang, Yina (张怡娜)	Phone	(919) 536 - 2190
	Wu, Helen (吴卉婷)	email	zhangyina19@gmail.com
Teacher's Background (教师简介):	<p>Teacher Yina graduated from the Communication University of China (formerly Beijing Broadcasting Institute). She was Chinese teacher in the States at different school. In 2018-19, Teacher Yina has successfully trained 5 student hosts for HuaXia graduation ceremony. Teacher Yina's class is fun for the students to experience Chinese culture while building up confidence and ability to perform on the stage.</p> <p>张怡娜老师，毕业于中国传媒大学（原北京广播学院）播音主持艺术学院。曾任教于美国泽维尔大学对外汉语教师，全球汉语赛事“汉语桥”大赛指导教师，曾参与编著《北美趣味学汉语》丛书。同时担任了2018-19学年度圣地亚哥华夏中文学校毕业典礼主持人团队指导教师。怡娜老师的课堂风格活泼热闹，内容生动丰富，力求让学生在轻松诙谐的多样化语言表演形式下，体会深厚的中国文化精髓。</p> <p>Assistant teacher Helen Wu is a professional illustrator engaged in picture book compilation and illustration design. Her books are listed on Amazon's bestsellers. Helen is dedicated to design North American stories based on Chinese elements to Chinese culture to the stage of the US. In this class, Helen will help students to understand language expression in terms of talking, stage art, design, script creation. Helen plans to work with the students to create a set of "Chinese Theatre Story".</p> <p>特邀讲师，吴卉婷 Helen 老师，华裔绘本创作/插画师，从事绘本故事编纂及插画设计，其作品多次荣登亚马逊畅销书。Helen 老师致力于以中国元素为背景的北美故事创作，将中国文化更多的呈现在美国的舞台。她将从看图说话、舞台艺术、舞美设计、剧本创作等方面，带领学生们了解语言表达的结构及内容创作。Helen 老师的教学风格细腻温和，希望和学生们携手，创作出一套“华夏小剧场故事”。</p>		

Course introduction (课程简述):	<p>The class will build up students ability in pronunciations, public speaking, stage performance, and classic reading.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 吐字发声：语言表现流畅自然清晰 2. 公共演讲：通过中文的抑扬顿挫，更生动的进行舞台表达和形体表现，从而提高学生在日常环境中更好的表现力。 3. 相声、舞台剧等表演创作：让学生们了解更广泛的中国舞台节目形式，通过剧本创作、结构介绍、舞台形体表达、道具制作，揭开舞台神秘的面纱，让学生接触更丰富的舞台剧目。 4. 舞台主持：培养学生在舞台上的语流音变，表情达意，增加学生的自信心，培养学生对于语言表达的仪式感。 5. 经典诵读：用朗诵及表演的形式，带领学生了解中国经典文化常识 			
Course Objectives (课程目标):	<p>The class will help students to understand language expression in terms of talking, stage art, design, script creation. The teachers and students will create the "Chinese Theatre Story".</p> <p>将从看图说话、舞台艺术、舞美设计、剧本创作等方面，带领学生们了解语言表达的结构及内容创作。希望和学生们携手，创作出一套“华夏小剧场故事”。</p>			
Pre-requisite/Student Ages (先决要求/学生年龄要求):	6 – 12yrs 6-12 岁			
Student Evaluation / Presentation (评分方法 (演出、比赛、展示等)):	<p>Students will be provided opportunities to perform in school and/or local events and will be encouraged to compete in regional and national events. Parents are encouraged to assist with the events.</p> <p>学生将参加由学校和各种当地组织组织的舞蹈表演。优秀的人将被鼓励参加地区和国家活动。</p>			
Class Size (最多招生人数限制):	25 Students			
Course Fee (报名费 / 学费):	Registration & material fee	\$300 / year	Course Time & Location	Sundays 3:30 Pm – 4:30 Pm